
                                       Zápis 4/2021 

ze 4. jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva městské části Praha 4 
                   v roce 2021, konaného dne 8. 12. 2021 
 

Přítomni:   Mgr. Iva Kotvová, Mgr. Tibor Vansa, Filip Vácha, Ing. Olgerd Pukl, 
                  Bc Lucie Michková, JUDr. Viktor Derka,  

Omluven:  PhDr. Petr Kučera (zahraniční cesta)  
Neomluven: Zdeněk Ziegler, Jaroslava Mörwicková, 
Hosté:        Bc. Michal Hroza – místostarosta MČ Praha 4 

                  Mgr. Lukáš Zicha, J. Ž., M. Z.  
 

Návrh programu jednání: 

 
1. Zahájení, schválení programu jednání  

2. Hospodaření mateřských a základních škol zřizovaných MČ Praha 4 (zveřejňování v 

registru smluv, podnět občana) 

3. Stížnosti na šíření hluku z Ledáren v průběhu pořádání koncertů společností LMB, 

s.r.o., (mail M. Z., dopis MST M. Melichar Velká Chuchle) 

4. Usnesení 17R-611/2021   https://www.praha4.cz/k-informaci-o-uskutecnene-

kontroly-vykonu-samostatne-pusobnosti-provedene-u-mestske-casti-Praha-4-v-

oblasti-cinnosti-vykonavanych-podle-zakona-c-106-1999-Sb-o-svobodnem-pristupu-

k-informacim-ve-zneni.html 

5. Kontrola usnesení RMČ a ZMČ 

6. Různé  

 

Ad 1.  Zahájení, schválení programu 

V 16.30 přivítala předsedkyně KV přítomné členy KV, seznámila je s návrhem programu 

jednání. 
Členové s navrženým programem souhlasili. 

Hlasování:     6 – 0 – 0 
 

Dále nechala PKV hlasovat o přizvání pana J. Ž. k bodu 2. programu a pana M. Z., 

občana obvodu MČ Praha 5 s vystoupením k bodu 3. 

Pan Hroza uvedl, že nemá nic proti vystoupení pana M. Z., i když je z jiného obvodu. 

Také paní Michková uvedla, že souhlasí s vystoupením pana M. Z.  V souvislosti 

s prezentací p. J. Ž. pro příští jednání požaduje, aby byli členové KV předem seznámeni 

s obsahem příspěvku/podnětu. Pan Vácha souhlasí s návrhem rozesílat členům KV 

předem materiály, týkající se příspěvků přizvaných občanů. 

Hlasování o vystoupení občanů:     6 – 0 – 0  

 

Ad 2.  Hospodaření mateřských a základních škol zřizovaných MČ 

Praha 4 (zveřejňování v registru smluv, podnět občana) 

Na úvod byl vyzván pan J. Ž., aby seznámil členy KV se svým podnětem, týkajícím se 
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hospodaření mateřských (dále jen MŠ) a základních škol (dále jen ZŠ). Uvedl, že 

z interního průzkumu registru smluv zjistil, že MŠ od roku 2016, odkdy platí zákon č. 

340/2015 Sb. o registru smluv, z 21 MŠ nezveřejnilo 8 MŠ žádnou smlouvu v registru 

smluv. Objem zveřejněných smluv od roku 2016 dle pana J. Ž. je celkem 11,5 mil. Kč.  

Proběhla diskuze, mj. vystoupil JUDr. Derka s vysvětlením možné nápravy tzv. 

narovnáním. 

Pan J. Ž. připomněl, že problém s uveřejňováním smluv a jejich dodatku se již na 

kontrolním výboru projednával a že existují stále dva názory na způsob zveřejňování 

dodatků smluv. 

 

Usnesení: 

Kontrolní výbor vyslechl informaci p. J. Ž. (informace bude doplněna zasláním 

prezentace ohledně uveřejňování smluv MŠ a ZŠ do registru smluv podle zákona č. 

340/2015 Sb. o registru smluv) a žádá o prošetření předložených zjištění u příslušných 

odborů ÚMČ Praha 4. 

Hlasování:                   6 – 0 – 0  

 

Bod byl s ohledem na časovou náročnost ukončen s tím, že tématika zveřejňování smluv 

ZŠ bude zařazena na program příště. 

 

 Ad 3. Stížnosti na šíření hluku z Ledáren v průběhu pořádání koncertů 

společností LMB, s.r.o. 
 

Na úvod pan M. Z. popsal členům KV situaci, která vznikla z důvodu pořádání koncertů 

v areálu Ledáren Braník. Současně definoval požadavky na nápravu tohoto stavu, aby se 

v budoucnu již neopakoval. Za rok 2021 bylo dle pana M. Z. v areálu Ledáren 

uskutečněno cca 70 akcí. Na to reagoval pan Bc. Hroza, který opět popsal záležitost 

s udělením záštity a upravil odhad akcí, pořádaných v areálu na cca 50 – 60. Dále pan 

M.  Z. informoval členy KV o zaslaných žádostech o nápravu na ÚMČ Praha 4 a s jejich 

nedostatečným řešením. Na první dopis reagoval pan RNDr. Hrdinka, radní MČ Praha 4 , 

na další žádosti o nápravu dle sdělení pana Závory nebylo ze strany ÚMČ P-4 dosud 

reagováno (dopisy ze dne 6.9. a 28.9. 2021). 

V 17.50 opustili kontrolní výbor pan Ing. O. Pukl, Bc. L. Michková a F. Vácha. 

KV se tím stává neusnášeníschopným. 

 

KV byl ukončen v 18.00 hodin. 

                                                                            Mgr. Iva Kotvová v.r. 

                                                                        Předsedkyně KV ZMČ Praha 4 

Zapsal: ing. Pavel Fikar 

V Praze dne 13. 12. 2021 

 


